



STATE OF KUWAIT

Directorate General of Civil Aviation



دولة الكويت

الإدارة العامة للطيران المدني

Date:2021/12/23

التاريخ: 2021/12/23

تعميم رقم (2021/36) Circular No.

All Airlines Operating at Kuwait International Airport: -

Based on the decision of the Council of Ministers in the State of Kuwait, and after the evaluation of the global corona virus pandemic status, please adhere to the following: -

First – Departure from the state of Kuwait:

it is not permitted to travel outside the State of Kuwait for citizens those who have been 9 months since receiving the completed and approved doses by the State of Kuwait of the anti-Coronavirus vaccine are considered incomplete immunized unless receives the booster dose from the approved vaccines effective Sunday 02/01/2022 at 00:01 state of Kuwait local time.

Second: Arrival to the state of Kuwait:

- Not to accept any arrival passengers to the state of Kuwait unless obtaining negative PCR test certificate proving free from corona virus, provided valid for 48 hours from the date of the swap (test) to the time of acceptance on the flight.
- Home quarantine for 10 days will be implemented after the arrival to the state of Kuwait with possibility ending the quarantine before that time in the event a PCR test is performed at least 72 hours from the arrival time proving free from corona virus.

Third: Proof of immunization: -

Immunized in the state of Kuwait:

- Must proof immunization upon arrival to the country through (Immune or Kuwait mobile ID).

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي: -

بناءً على قرار مجلس الوزراء بدولة الكويت، وبعد تقييم الوضع الوبائي العالمي لفايروس كورونا، يرجى العمل على التالي:

أولاً المغادرة من دولة الكويت:

لا يسمح بالسفر الى خارج دولة الكويت للمواطنين الذين مضى عليهم 9 أشهر على تلقيهم الجرعة المكتملة والمعتمدة لدى دولة الكويت من اللقاح المضاد لفايروس كورونا واعتبارهم غير مكتملي التحصين مالم يتلقوا الجرعة التعزيزية (التنشيطية) من اللقاحات المعتمدة اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2022/01/02 في تمام الساعة (00:01) حسب التوقيت المحلي لدولة الكويت.

ثانياً: القدوم الى دولة الكويت:

أ. عدم قبول أي راكب قادم الى دولة الكويت الا بعد تقديم شهادة فحص (PCR) سلبية تثبت خلوه من فايروس كورونا شريطة أن تكون سارية المفعول (48) ساعة من تاريخ المسحة (الفحص) الى وقت القبول على الرحلة.

ب. يطبق الحجر المنزلي لمدة (10) أيام بعد الوصول لدولة الكويت مع إمكانية إنهاء الحجر قبل ذلك في حال إجراء فحص PCR بعد (72) ساعة على الأقل من وقت الوصول تثبت خلوه من فايروس كورونا.

ثالثاً: إثبات التحصين: -

المحصنون داخل دولة الكويت:

- يتم إثبات التحصين عند القدوم الى البلاد عن طريق (مناعة أو هويتي).



Date:2021/12/23

التاريخ: 2021/12/23

Immunized out side the state of Kuwait:

- Immunization to be proven by presenting vaccination certificate includes the following:
- Name matching to travel passport.
- Type of vaccination received.
- Date of doses taken.
- Name of vaccine agency.
- Electronic Readable QR code. If no QR code is available, then vaccination certificate must be uploaded through Ministry of Health website for authentication.

Fourth: Domestic worker: -

- Non-immunized domestic workers can be recruited as listed in the above Item by registration in (Bilsalamah) platform.

These instruction apply to those coming to the state of Kuwait starting from Sunday (26/12/2021) at (00:01) Kuwait Local time and until further notice.

المحصنون خارج دولة الكويت:


- يتم إثبات التحصين عن طريق ابراز شهادة التطعيم المتضمنة التالي:
- الإسم مطابق لجواز السفر.
- نوع اللقاح الذي تم التطعيم به.
- تاريخ اخذ الجرعات.
- إسم جهة التطعيم.
- رمز QR قابل للقراءة إلكترونياً وفي حالة عدم وجود رمز QR يتم تحميل شهادة التطعيم من خلال رابط موقع وزارة الصحة للاعتماد.

رابعاً : العمالة المنزلية:-

- يمكن استقدام العمالة المنزلية من غير المحصنين المذكورين أعلاه وذلك عن طريق التسجيل في منصة (بالسلامة).

تطبق هذه التعليمات على القادمين لدولة الكويت اعتباراً من يوم الأحد الموافق (2021/12/26) في تمام الساعة (00:01) حسب التوقيت المحلي لدولة الكويت وحتى أشعاراً آخر.

مدير عام الطيران المدني
Director General of Civil aviation



م/ يوسف سليمان الفوزان